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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli kérdés
dr. Kövér László ,
az Országgy űlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX 30. )
OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán az emberi erőforrások minisztere
úrhoz:

„ Hány Salmonella-fertőzés volt Telkiben? ”

címmel,
amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Lakossági fórumon azzal a panasszal kerestek meg a választók, hogy az utóbbi id őben
ugrásszerűen megnőtt Telkiben a Salmonella-fertőzések száma. Tapasztalataik alapján ezek a
fertőzések egy, a közelmúltban nyílt élelmiszerüzlet termékeihez vezethetők vissza .
Miután helyben nem kaptak megnyugtató választ kérdéseikre, engem kerestek meg, hog y
segítsek orvosolni problémájukat .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

Hány Salmonella-fertőzés fordult elő Telkiben 2016 . májusa és 2017. májusa között?
Hány Salmonella-fertőzés fordult elő 2017. májusa óta?
Volt-e tisztiorvosi eljárás, vagy bármilyen vizsgálat ebben az id őszakban Telkiben és környékén?
Ha igen, akkor milyenek és hány alkalommal?

Budapest, 2017 . október 24 .

Harangozó Gábor
MSZP

országgyű lési képviselő
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